
تیم باشگاهی اعلام کرد و بنده وارد شدم. فعالیت باشگاهی والیبال نشسته با 
ثامن الحجج آغاز شد و الباقی در عرصه ملی بود.

سال دوم حضور بنده در ثامن الحجج، از سمت فدراسیون، استعدادیابی 
برای مسابقات پاراآسیایی جوانان برگزار شد. بعد از طی شدن مراحل گزینش، 
انتخاب شدیم و به اردو  رفتیم. سال 2011 بود که برای مسابقات جوانان به مالزی 
سفر کردیم. در این مسابقات، من کاپیتان تیم ملی بودم و بهترین بازیکن آن 

دوره شدم. خدا را شکر در این مسابقات جوانان، قهرمان آسیا شدیم.

بابادی؛ بازیکن جوان تیم ملی
بعد از مدتی، طبق گزینش از تیم ملی جوانان، برای تیم ملی بزرگسالان انتخاب 
شــدم. بــه خاطر دارم کــه بعد از مسابقات نــوجــوانــان، مسابقات جهانی در 
لهستان بود. برای بنده اهمیت داشت که در ترکیب تیم ملی حضورداشته 

باشم؛ با توجه  به اینکه نسبت به سایر بازکنان، سن کمی داشتم.
حدود 9 سال اختلاف سنی با سایر اعضا داشتم؛ یعنی تجربه شان 9 سال از 
بنده بیشتر بود. طبق صحبت با مربی و توضیح شرایط، تصمیم بر آن شد که 
در ترکیب تیم ملی حضور نداشته باشم. تا مدتی ناراحت بودم و در اردو شرکت 
نکردم. از خبرگزاری تماس گرفتند و پرسیدند که ناراحت هستی؟ عرض کردم که 
مگر می شود ناراحت نباشیم؟! گفت: »این ناراحتی ممکن است باعث شود 
که دیگر والیبال بازی نکنی؟« گفتم غیرممکن است که من والیبال بازی نکنم.

تیم ملی که به لهستان رفت؛ متأسفانه سوم شد. سرمربی تیم در مصاحبه ای 
فرموده بودند که پشیمان هستم که بازیکن جوان تیم در اینجا حضور ندارد؛ 
چون حضورشان تأثیرگذار بود.چندین سال است که در تیم ملی حضور دارم 
و تا الآن که خدمت شما هستم، فقط در مقام دریافت طلا بوده ایم. اینچئون، 
جاکارتا، چین و تایلند میزبان چندین دوره بودند. بعد از آن ها به مسابقات 
توکیو رسیدیم. در حال حاضر تیم ملی در شرایط خیلی خوبی است و بازیکنان 

جوانی به تیم پیوسته اند و در حال پیشرفت هستند.

خدمت به ورزش، اولویت است
 حداقل هشت سال است که پیگیر ورود به حــوزه کــاری و اداری هستم؛ 
کــار اداری با رویکرد ورزشــی و در سطح شهرستان. بیش تر از بعد مالی 

اهمیتش برای بنده، پاسخ به این است 
، ورزشکار جهانی نداریم؟ که چرا از سبزوار

ورزش ســـبـــزوار تــنــهــا صــنــعــت ســـبـــزوار 
اســــت؛ هــیــچ احــــدی نــمــی تــوانــد مــانــع آن 
شود. هرچه ورزشکاران سبزواری بیشتر 
بــاشــنــد، آوازة ســبــزوار بیشتر می پیچد. 
وار  هیچ کسی نمی تواند پیشرفت ســبــز
ــوزه هــنــدبــال را کــتــمــان کــنــد. همه  در حــ
سبزوار را مهد هندبال می شناسند؛ ولی 
از سبزوار دومیدانی کار خانم هم هستند 
که به مسابقات آسیایی اعــزام شــده انــد. 
ورزشـــکـــاران بسیاری از ســبــزوار هستند 
ــد  ــرده ان ــروع ک ــه از ســطــح بــاشــگــاهــی شــ ک
، ســطــح مــلــی هستند.  ــال حــاضــر و در حـ
چــرا شناخته شده نیستند؟ چــرا حمایت 
، عدم  نمی شوند؟ به نظر بنده دلیل امــر
درک صحیح مسئولین نسبت به ورزش 

است.
ــرای والــیــبــال  ــ بــنــده هــرجــایــی کــه بــاشــد ب
ــار عــرض شده  کــارخــواهــم کـــرد. چندین ب
اســت که یک سالن بدهند و بگویند که 
می خواهند اینجا بــازی کنند و شما فقط 
کــف ســالــن را تمیز کــنــیــد؛ تمیز خــواهــم 
ــه والــیــبــال و  کـــرد. پیشرفت و خــدمــت ب
ورزش بر جایگاه و شخصیت اولویت دارد. 
درگذشته، سبزوار تیم والیبال نشسته 
، تیمی وجــود  داشـــت؛ امــا در حــال حــاضــر
ــدارد و بــه نظر بــنــده بــایــد بــا از شـــروع کار  نـ
 ، هیئت جانبازان و معلولین در سبزوار

حمایت شود.
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بنده هرجایی که 
باشد برای والیبال 

کارخواهم کرد. 
چندین بار عرض 

شده است که 
یک سالن بدهند 

و بگویند که 
می خواهند اینجا 
بازی کنند و شما 

فقط کف سالن 
را تمیز کنید؛ تمیز 

خواهم کرد. 
پیشرفت و خدمت 

به والیبال و 
ورزش بر جایگاه و 
شخصیت اولویت 

دارد

ورزش قهرمانی


